
 Číslo 2 28. dubna 2005

V roce 2005 se konalo první 
zasedání zastupitelstva obce 
21. března. Jednání se zúčast-
nilo 8 občanů a nejdůležitěj-
ším bodem bylo projednání 
návrhu územního plánu. Před 
projednáním tohoto důležitého 
dokumentu zastupitelstvo obce 
se usneslo na následujícím:

 Usnesení č. 1/2005
Zastupitelstvo obce po pro-

jednání jednomyslně schvalu-
je Dodatek č. 3 ke stanovám 
DSO „Mikroregion Jizera“. 

 Usnesení č. 2/2005
Zastupitelstvo obce po pro-

jednání jednomyslně schvaluje 
Dodatek č. 3 k zakladatelské 
smlouvě DSO „Mikroregion 
Jizera“. 

 Usnesení č. 3/2005
Zastupitelstvo obce po pro-

jednání jednomyslně schva-
luje uzavření nové nájemní 
smlouvy s Českou poštou, s. p. 
s účinností od 1. dubna 2005. 

 Usnesení č. 4/2005
Zastupitelstvo obce po pro-

jednání jednomyslně schvaluje 
změny rozpočtu v jednotlivých 
kapitolách (celkové výdaje 
a příjmy zůstávají beze změn). 
Změny rozpočtu jsou uvedeny 
podrobně v další části Zpra-
vodaje.

 Usnesení č. 5/2005
Zastupitelstvo obce po pro-

jednání jednomyslně schvalu-
je vybudování bezodtokové 
jímky pro potřeby OÚ Radimo-
vice a plánované víceúčelové 
budovy. Dodávkou a montáží 
pověřena firma Zikuda, Turnov. 
Finanční prostředky na dílo bu-
dou použity z rozpočtu obce, 
kapitola 6171, položka 6121: 
Výstavba víceúčelové budovy. 

 Usnesení č. 6/2005
Zastupitelstvo obce po pro-

jednání jednomyslně schvalu-
je neinvestiční příspěvek pro 
TJ SOKOL Radimovice ve výši 
80.000,- Kč na inženýrskou 
činnost. Na zajištění akce  „Re-
konstrukce sportovního areálu 
– Radimovice“. Zastupitelstvo 
obce ukládá starostovi připra-
vit k podpisu smlouvu o poskyt-
nutí účelové dotace z rozpočtu 
obce Radimovice. 

 Usnesení č. 7/2005
Zastupitelstvo obce po pro-

jednání jednomyslně schvaluje 
uzavření nájemní smlouvy s Le-
sy ČR, s. p. na část pozemku 
p.č. 172/3 k. ú. Radimovice 
u Sychrova.

(Z důvodu zajištění dokon-
čení běžecké dráhy v délce 
115 m v souvislosti s akcí TJ 
SOKOL Radimovice „Rekon-
strukce sportovního areálu 
– Radimovice“ je nutné za-
jistit odkoupení, směnu nebo 

dlouhodobý pronájem části 
pozemku p.č. 172/3 k.ú. Ra-
dimovice u Sychrova. Na zá-
kladě jednání s Lesy ČR, s. p., 
dotčenými orgány je doporu-
čeno uzavřít dlouhodobý pro-
nájem na výše uvedenou část 
pozemku).

 Usnesení č. 8/2005
Zastupitelstvo obce po pro-

jednání schvaluje kronikáře 
obce. Kronikářem je jmenová-
na Bc. Dagmar Mizerová.

 Usnesení č. 9/2005
Zastupitelstvo obce po pro-

jednání jednomyslně schvaluje 
výši poplatků za užívání více-
účelového sportoviště v roce 
2005. 

(Poplatky za permanentky 
zůstávají ve stejné výši jako 
v roce 2004 podle sazebníku 
pro občany obce Radimovice, 
poplatek za 1 hru se stanovuje 
na 50,- Kč).

Návrh územního plánu:
Pořizovatel územního plá-

nu – MÚ Turnov (p. Mejsnar) 
a zpracovatelská firma SAUL, 
s. r. o. ing. arch. Plašil sezná-
mili přítomné s návrhem územ-
ního plánu a podali vysvětlení 
na jednotlivé dotazy. Informo-
vali přítomné o způsobu podá-
ní připomínek k návrhu územ-
ního plánu.

Obecní úřad informuje
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Mikroregion Jizera
Na jednání dobrovolného svazku obcí mikroregionu Jizera, které se konalo 3. března v obci Svijany, členské 

obce především projednaly problematiku LEADERu a dotací na rok 2005. Členské obce odsouhlasily vytvoření 
místní akční skupiny (dále jen MAS) na území obcí mikroregionu Podkozákovsko a mikroregionu Jizera. Úkolem 
zástupců obcí bylo do 30. března nahlásit zástupce do MAS. Mikroregion Jizera odsouhlasil podání žádosti na 
ministerstvo pro místní rozvoj na založení MAS s důrazem na posílení místní ekonomiky. Žádost o dotaci je podá-
na na částku 318.000,- Kč.  Mikroregion Jizera také podal žádost na město Turnov o finanční příspěvek ve výši 
130.000,- Kč na tisk propagačního materiálu mikroregionu a založení MAS. Mimořádné zasedání mikroregionu 
Jizera se uskutečnilo 19. dubna v Příšovicích. Hlavním bodem jednání byla volba předsednictva svazku. Předse-
dou byl zvolen pan Blahoslav Kratochvíl, starosta obce Svijanský Újezd, místopředsedou pan Jan Brožek, starosta 
obce Pěnčín.

Podané žádosti o dotace
CENTRUM RADOSTI DĚTÍ

Mnoho z Vás zpozorovalo neobvyklé shromáždění dětí a rodičů na ví-
ceúčelovém sportovišti, které se konalo ve středu 23. března. Obec Ra-
dimovice se rozhodla v případě udělení dotace z ministerstva pro místní 
rozvoj vytvořit zázemí pro nejmenší spoluobčany, kterých, k radosti nás 
všech, v obci přibývá. 

V letošním roce ministerstvo pro místní rozvoj poprvé vypsalo výzvu na 
předkládání projektů, kterých by se aktivně zúčastnily děti a mládež. Hlav-
ním cílem programu je zapojení dětí od batolat až po mládež do progra-
mu obnovy vesnice. V různých stupních etap komunitního plánování se 
tato cílová skupina spolupodílí na realizaci projektu. Nezbytným před-
pokladem je vzájemná komunikace dětí a rodičů. Každá věková skupina 
dětí má svého „tahouna“ z řad rodičů, kteří se aktivně podílí na realizaci 
projektu.

V našem případě děti nakreslily nebo popsaly jaké dětské hřiště by chtě-
ly v obci mít. Maminky jim vytvořily model z krabic, štaflí a kruhů. To vše 
bylo završeno 23. března, kdy děti za pomoci rodičů položily základní 
kámen „Centra radosti dětí“.

V případě, že obci, jako příjemci dotace budou poskytnuty finanční 
prostředky z ministerstva pro místní rozvoj, bude v letošním roce zaháje-
na výstavba.

Poděkování patří nejen dětem, ale i rodičům a dalším účastníkům, kteří se 
aktivně zapojili nebo v budoucnu zapojí do projektu.

PROGRAM OBNOVY VENKOVA
Program obnovy venkova byl od roku 2004 začleněn do grantového 

a investičního fondu Libereckého kraje. Obec podala dvě žádosti a to do 
grantového fondu – ošetření stromořadí (lipové aleje) a do investičního 
fondu na zřízení zpevněných komunikací. Zastupitelstvo Libereckého kraje 
na svém zasedání dne 26. 4. 2005 kladně schválilo účelovou dotaci ve 
výši 250 000,- Kč na zřízení zpevněných komunikací (oprav komunikace 
Danilevičovi–Bradáčovi, Rulcovi–Škodovi, prostor před OÚ a budoucí ví-
ceúčelovou budovou). 

OŠETŘENÍ STROMOŘADÍ – LIPOVÁ ALEJ 
Obec využila zároveň možnosti a podala v termínu do 31. 3. 2005 do 

grantového fondu Libereckého kraje žádost na ošetření lipové aleje z pro-
gramu ochrany přírody. Žádost byla podána na prořez stromů, svázání 
korun a pokácení 2 ks lip vč. opětovné výsadby.

Zastupitelstvo Libereckého kraje bude o podaných žádostech rozhodo-
vat v červnu 2005.

V minulém čísle jsme Vás informo-
vali o předběžně schválené dotaci 
na „Rekonstrukci sportovního are-
álu - Radimovice“ o kterou požá-
dala TJ Sokol Radimovice. Během 
měsíce března proběhlo výběrové 
řízení na zhotovitele stavby. Na 
úřední desce obecního úřadu byly 
vypsány zadávací podmínky výbě-
rového řízení. Komise pro hodno-
cení nabídek na svém zasedání 
dne 26. března rozhodla o výběru 
nejvhodnější nabídky. 

Rekonstrukce 

sportovního 

areálu
Nejvhodnější nabídka byla od fir-
my Linhart, spol. s r. o. z Brandýsa 
nad Labem, s kterou v průběhu 
dubna bude uzavřena smlouva 
o dílo. Doba výstavby je stanove-
na na 50 dní s termínem zaháje-
ní v 06/2005. Realizace stavby 
vážně neohrozí sportovní činnost 
na víceúčelovém sportovišti. V pří-
padě uzavření areálu na přechod-
nou dobu (max. 10 dní), budou 
občané včas informováni.

Prvním 
v roce 
2005 

a zároveň 244. 
občánkem 

Radimovic se 
26. února stal 

David Bursa. 
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Maškarní bál
V sobotu 12. března v Hostinci Konrád zorganizoval Sbor dobrovolných hasičů v Radimovicích pro děti maš-

karní bál. Bohatá tombola byla připravena pro dvacet dětí, které se zúčastnily maškarního bálu. Kromě vyhlášení 
nejhezčí masky v průběhu odpoledne na děti čekala řada soutěží. Poděkování patří nejen organizátorům akce, 
ale i Hostinci Konrád, který vyhradil maškarnímu bálu své prostory, ale především sponzorům: Dagmar a Karel 
Zárybnický, Kateřina Karbanová, Oldřich Jirkovec (ELEKTRO BREDY), Ladislav Dvořák ml. (EUROLUX), Adéla 
Hloušková a Pavlína Kulhavá, kteří přispěli do tomboly.

Den otevřených 

dveří

Slavnostní otevření nového ná-
jemního bytu v prostorách býva-
lé knihovny v budově OÚ Radi-
movice proběhne dne 1. května 
v 9.00 hod. Následovat bude 
prohlídka bytu. Prostory budou 
k prohlídce pro veřejnost otevře-
ny do 10.00 hodin.

Řádková inzerce

• Obec Radimovice prodá sta-
vební vrátek, funkční bez zjevných 
závad. Informace podá pí. Pánko-
vá nebo Ing. Aleš Šrytr.

• Obec Radimovice nabízí vol-
né pracovní místo (formou dohody 
o provedení práce) pro příležitost-
ní výběr poplatku za parkování 
vozidel na návsi (odměna 50% 
z tržby).

• Obec Radimovice nabízí 
k prodeji vytyčovací geodetické 
betonové mezníky se slevou 30%.

• Sbor dobrovolných hasičů Ra-
dimovice prodá přívěs na lodě (na 
16 lodí), bez TP. Cena 5 000,- Kč. 
Přívěs je vhodný i na přepravu se-
na  a podobného materiálu. 

Výzva
Sbor dobrovolných hasičů v Radimovicích v příštím roce oslaví 70. výročí od svého založení. Při této příleži-

tosti SDH Radimovice chce vydat sborník, který zrekapituluje práci sboru od roku 1936 do roku 2006. 
Prosíme všechny občany, kteří mají ve svém domácím archivu jakékoliv informace, fotografie, zprávy, které 

by zapůjčili pro tisk sborníku (materiály budou v pořádku majiteli vráceny), aby tak učinili do konce června 
2005 na adresu: Dagmar Mizerová, Radimovice 101. Všem předem děkujeme za spolupráci.

Navštivte masáže

Zájemci o sportovní nebo relaxační masáže či odbourání stresu na-
vštivte paní Martinu Millerovou, která provádí odborné masáže každé 
pondělí od 16.00 do 19.00 hodin a ve středu dle dohody od 18.00 do 
20.00 hodin v budově obecního úřadu. Objednat lze na telefonním čísle 
605 730 716.

SDH Radimovice dne 
19. 6. 2005 od 10.00 ho-
din pořádá sportovní neděli 
pro děti a rodiče na víceú-
čelovém sportovišti. Kromě 
soutěží a přehlídky hasičské 
techniky na všechny čeká 
občerstvení. Podrobné infor-
mace budou uvedeny na pla-
kátovacích plochách a uve-
řejněny v místním rozhlase.
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Položkový rozpočet - změna
Uvádíme pouze položky z rozpočtu obce u kterých byla schválena zastupitelstvem obce 1. změna rozpočtu.

Příjmy Původní rozpočet Rozpočet po 1. změně

Daň z nemovitosti 47 000,- Kč 46 793,- Kč

Neinvestiční přijaté dotace ze SR v rámci SDV   3 000,- Kč   3 207,- Kč

Výdaje Původní rozpočet Rozpočet po 1. změně

Oprava a udržování – pluhování   30 000,- Kč   30 990,- Kč

Ostatní osobní výdaje   20 000,- Kč            0,- Kč

Provoz veřejné silniční dopravy   21 960,- Kč   20 970,- Kč

Nákup materiálu   10 000,- Kč   30 000,- Kč

Daň z prodeje nemovitosti   75 000,- Kč   75 346,- Kč

Ostatní neinvestiční dotace     1 000,- Kč        654,- Kč

Ceník poplatků za užívání víceúčelového 

sportoviště v obci Radimovice

provozovatel – obec Radimovice

Roční rodinná permanentka R/500  –  500,- Kč

(permanentka je přenosná pouze mezi členy rodiny žijící ve 
společné domácnosti, resp. domě, permanentka neplatí pro 
kolektivní hry, kterých se zúčastní více jak 5 osob, vyjma indi-
viduálních tréninků nebo kolektivních her dětí do 15 let věku). 
Doba hry (využívání víceúčelového sportoviště, bez přerušení 
může činit maximálně 2 hodiny=120 minut).

Permanentka na 10 her P/250  –  250,- Kč

Cena za 1 hru  –  50,- Kč

Antukové hřiště:  1 hra = 60 minut hry + 30 minut úklid
Umělý povrch:  1 hra = 60 minut hry
POZNÁMKY:
• Permanentka P/250 je přenosná do dalšího roku
• Rodinná permanentka R/500 platí od 1. 1. do 31. 12. daného 
roku
• Permanentky vydává pověřený pracovník obecního úřadu Radi-
movice
• Proti zneužití bude vedena duplicitní evidence rodinných perma-
nentek a evidence počtu odehraných her z permanentek P/250 
a P/350.

platnost od 1. 4. 2005
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Akce: Výstavba víceúčelové budovy 

Důvodová zpráva
 

Podpora podnikání v obci a rozvoj cestovního ruchu
Obec Radimovice v roce 2003 po projednání jednomyslně schválila záměr firmy ASPIRA INVEST s. r. o. vysta-

vět v bezprostřední blízkosti státního zámku Sychrov hotelový komplex s restaurací za účelem podpory cestovního 
ruchu. Výstavba hotelového komplexu vyžadovala prostor hasičské zbrojnice, která byla ve špatném technickém 
stavu a svojí velikostí nevyhovovala potřebám výjezdové jednotky obce Radimovice. Po schválení prodeje hasič-
ské zbrojnice je od 04/2004 hasičská technika provizorně uskladněna v soukromé firmě působící v obci.

Důvody k zadaní studie výstavby víceúčelové budovy
S rozhodnutím schválení výstavby hotelového komplexu a prodeje budovy nevyhovující hasičské zbrojnice bylo 

nutné začít s výstavbou nové hasičské zbrojnice s garáží pro hasičské vozidlo. V této souvislosti bylo rozhodnuto 
hasičskou zbrojnici rozšířit o prostory pro potřeby všech občanů obce – kulturně společenské centrum.

Obec Radimovice po roce 1989 v důsledku restitučních nároků ztratila jediný společenský sál v obci, který slou-
žil zároveň pro konání veřejných jednání zastupitelstva a zimní cvičení TJ Sokol Radimovice.

Všechny výše uvedené skutečnosti a důvody vedly k vytvoření a schválení projektu víceúčelové budovy, kde 
v přízemí je umístěna garáž pro hasičské vozidlo, sklad výstroje  a výzbroje zásahové jednotky, místnost tech-
nického zázemí, dílna pro drobné opravy a prostor pro uskladnění sezónní techniky (travní sekačka, křovinořez, 
prostředky pro úklid místních komunikací atd.) pro potřeby obce Radimovice. V patře pak je společenský sál pro 
veřejné jednání zastupitelstva a setkání představitelů okolních obcí. Tuto místnost lze též využívat pro základní 
pohybovou přípravu dětí, mládeže a dospělých, která je v současné době prováděna v provizorních pronajatých 
prostorách. Společenský sál umožňuje pořádat akce pro seniory, setkání rodáků, školení výjezdové jednotky, ta-
neční zábavy zájmových organizací působících v obci. V neposlední řadě využití zde najdou i děti se svými zá-
jmovými kroužky. Nedílnou součástí sálu je i malá posilovna a kuchyňka.

Postavení obce s ohledem na uvažovanou výstavbu
Obec Radimovice je sice jednou z nejmenších obcí v Libereckém kraji (244 obyvatel), ale díky bohaté spolkové 

činnosti byla obec Radimovice oceněna v roce 2004 modrou stuhou za společenský život v soutěži „Vesnice ro-
ku“. Výraznou roli v rozvoji obce hraje i přítomnost státního zámku Sychrov na hranici katastru obce. 

Všechny tyto důvody jednoznačně vedou k zahájení výstavby.

Studie ekonomické vhodnosti vložených prostředků
Na danou akci má obec zpracovanou základní finanční rozvahu včetně provozních nákladů a jejich finanční-

ho krytí.

Závěrečná informace
Kolaudace hotelového komple-

xu, podle závazku investora, bude 
provedena do konce roku 2006 
a bude patřit mezi nejprestižnější 
kongresové centrum v ČR. Obec 
Radimovice tak získá důstojné 
místo na mapě Evropy a poplatek 
z ubytovací kapacity a rekreační 
poplatek bude tvořit významnou 
položku rozpočtu obce a pomůže 
tak dalšímu jejímu rozvoji.

Zpracoval dne 12. dubna 2005
Ing. Aleš Šrytr
místostarosta obce
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Vážení spoluobčané, vážení čte-
náři Zpravodaje obce Radimovice,

Mnozí z Vás měli možnost si pře-
číst článek „Radimovičtí bojují proti 
obecní stavbě“, který vyšel v dení-
ku Liberecký den. Protože obsah 
článku se týká všech obyvatel Radi-
movic, rozhodl jsem se do zpravo-
daje zařadit jeho fotokopii.

V době, kdy jsem si zpraco-
val studii ekonomické výhodnosti 
provozovny betonových výrobků 
provozovanou obcí Radimovice 
a došel k závěru, že tato výroba 
je ztrátová a značnou přítěží obce, 
dovolil jsem si výsledek této studie 
předložit členům zastupitelstva 
obce a podat návrh, aby v co nej-
kratším období byla činnost provo-
zovny ukončena. Byl bych špatným 
hospodářem, kdybych nepřemýšlel 
co bude dál, proto jsem zároveň 
navrhl prodej celého objektu za 
účelem přestavby na ubytovací 
zařízení. Z výběrového řízení byl 
vybrán zájemce, který o objekt 
projevil eminentní zájem a tady 
byl již jen krůček k nutnosti zajiště-
ní nového stání pro požární vozidlo 

a stavbě víceúčelové budovy (viz. 
strana 5 „Důvodová zpráva“).

Ihned po odsouhlasení záměru 
prodeje pozemků bývalé výrobny 
betonových výrobků se zastupi-
telstvo začalo zabývat výstavbou 
víceúčelové budovy, téměř na kaž-
dém svém zasedání. Na výboro-
vých schůzích Sboru dobrovolných 
hasičů Radimovice byla tato otázka 
diskutována a následně řešeny i její 
základní rozměry a polohové umís-
tění včetně využití jednotlivých vnitř-
ních prostor. 

Účast občanů obce Radimovice 
na zasedání obecního  zastupitel-
stva, která jsou veřejná byla a je 
velmi malá. Ale mezi stálé účastní-
ky však patří zástupce rodiny Víto-
vých. Za celou dobu projednávání 
výstavby víceúčelové budovy neby-
la vznesena jediná zamítavá reak-
ce k umístění dané stavby z řad ob-
čanů, proto se přistoupilo k zadání 
zpracování projektové dokumenta-
ce pro územní řízení. 

Při místním šetření nás proto 
všechny značně překvapilo nega-
tivní stanovisko sl. Vítové (majitelky 

s o u s e d n í 
nemovitos-
ti). Mrzí 
nás, že 
i přes spl-
nění všech 
o p r á v n ě -
ných po-
ž a d a v k ů 
sl. Vítové 
a vydání 
územního 
rozhodnu-
tí se tato 
ro z h o d l a 
s předsta-
viteli obce 
n e k o m u -
n i k o v a t 
a následně 
se proti vy-
dání územ-

ního rozhodnutí odvolala. Krajský 
úřad její argumenty prošetřil, shle-
dal je neopodstatněnými a tudíž 
došlo k nabytí právní moci územní-
ho rozhodnutí.

Zahájení stavby se tak opozdilo 
o 1 rok, přineslo zvýšení nákladů 
z obecního rozpočtu na inženýr-
skou činnost, zdražení stavby vli-
vem změny sazby DPH, snažili jsme 
se splnit oprávněné požadavky tak, 
aby mohlo být vydáno stavební po-
volení. Veškeré požadavky sl. Ví-
tové zapracované do územního 
rozhodnutí byly splněny (mimo jiné 
stavba musí být schválena autorizo-
vaným architektem, vybudována 
protihluková stěna atd.). 

Problémová výkresová dokumen-
tace v rozpracované podobě byla 
sl. Vítové ke konzultaci předložena, 
ta však místo jednání nám sdělila, 
že se k ní vyjadřovat nebude a zú-
častnit se osobního jednání, též od-
mítla. Na základě této skutečnosti 
jsme nechali dokumentaci dokon-
čit a dopracovat autorizovaným 
architektem a následně předali na 
stavební úřad s žádostí o vydání 
stavebního povolení. Stavební úřad 
svolal místní šetření. Pan Vít (není 
vlastníkem dotčené nemovitosti ani 
občanem obce Radimovice) tepr-
ve na místě samém se seznamoval 
s projektovou dokumentací. Před-
ložil pouze jednu faktickou, ale 
neopodstatněnou připomínku, že 
nechce klasická okna v garáži pro 
požární vozidlo směrem k pozemku 
své dcery, ale okna z vitrabloků. Je-
likož tyto vitrabloky jsou neestetic-
ké a architekt stavby je v žádném 
případě nedoporučuje, navrhl jsem 
umístění jednostranné neprůhledné 
folie do okenních výplní.

Pět dní po místním šetření vedení 
obce telefonicky kontaktoval redak-
tor z Libereckého dne. K otázkám 
proč obec chce stavět víceúčelovou 
budovu, přestože nemá kanalizaci 
ani plyn jsem mu navrhl dostavit se 

Slovo místostarosty obce Radimovice

Zdroj Liberecký den – 19. 4. 2005
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osobně a osvětlit mu důvody stav-
by víceúčelové budovy. Z důvodu 
pracovní zaneprázdněnosti pana 
redaktora, který do Radimovic ne-
mohl přijet jsem do redakce zaslal 
zprávu, která popisovala důvody 
stavby i činnosti, které se v budo-
vě po dokončení budou konat. 
Den před otisknutím článku nám 
E-mailem byly doručeny dva citáty 
naprosto vytržené z kontextu, ob-
sahující jen zlomek pravdy a celou 
využitelnost stavby vrhly na dvě 
skutečnosti (jednání zastupitelstva 
obce a setkání po seniory).

Omluvte mne za tak obsáhlé po-
pisování skutečností, ale velice mne 
mrzí, že v době kdy se rodila myš-
lenka, nebyl jediný negativní postoj 
nikoho z obce. A přesto „Radimo-
vičtí bojují proti obecní stavbě“. 
Kdo bojuje? Ten kdo sice využívá 
svého práva se odvolávat, vyjad-
řovat názor při projednání stavby 
jako vlastník sousední nemovitosti 
a zároveň se skrývá za většinu 
„radimováků“? Nebo opravdu dr-
tivá většina z vás necítí potřebu 
se vyjadřovat jak tvrdí v článku 
rodina Vítových a se stavbou též 
nesouhlasíte?

Každá investiční akce je velice 
časově a finančně náročná, stojí 
značné úsilí tvůrce i koordinátora 

akce, proto ku prospěchu věci je 
znát co nejvíce názorů spoluobča-
nů. Nejhorší je nekomunikovat a to 
především v době kdy nesouhla-
sím. Současný běh života a událos-
tí je tak rychlý a překotný, že musíte 
jednat téměř okamžitě, není čas na 
veřejné průzkumy.

Zastupitele jste si zvolili proto, 
aby byli schopni ve váš prospěch 
co nejlépe rozhodovat o rozvoji 
obce. Aby byla šance na úspěch je 
nutné mít připravené projekty, sta-
vební povolení, finanční krytí vlast-
ního podílu. Dotace jsou vždy úče-
lové, nelze je použít naprosto pro 
nic jiného než pro projekt, na který 
byly vyhlášeny a následně v přípa-

dě úspěchu schváleny. U většiny 
dotací je uspokojováno pouze 30 
až 50% žádostí, přesto jsme to byli 
vloni a letos právě my, kdo většinu 
dotací o které žádal, získal. 

Závěrem bych chtěl poděkovat 
ing. Karlu Bílkovi za velmi kvalitní 
projekty, které výraznou měrou 
přispívají k úspěchu při získávání 
dotací a rozvoji obce Radimovi-
ce. Poděkování patří všem zastu-
pitelům za podporu mých názorů 
a myšlenek. Jsme rád, že členové 
Sboru dobrovolných hasičů a TJ 
SOKOL Radimovice mají spoustu 
nových nápadů, které jsou ku pro-
spěchu nejenom těch nejmenších, 
ale nás všech.
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Obec Radimovice připravuje

Obec Radimovice připravuje výběrové řízení na zhotovitele stavby více-
účelové budovy za obecním úřadem v Radimovicích. 

Vybíráme z projektové dokumentace: v přízemí je umístěna garáž pro 
hasičské vozidlo, sklad výstroje a výzbroje zásahové jednotky, místnost 
technického zázemí, dílna pro drobné opravy a prostor pro uskladnění 
sezónní techniky (travní sekačka , křovinořez, prostředky pro úklid místních 
komunikací atd.) pro potřeby obce Radimovice. V patře pak je společen-
ský sál pro veřejné jednání zastupitelstva a setkání představitelů okolních 
obcí. Tuto místnost lze též využívat pro základní pohybovou přípravu dětí, 
mládeže a dospělých, která je v současné době prováděna v provizorních 
pronajatých prostorách. Společenský sál umožňuje pořádat akce pro se-
niory, setkání rodáků, školení výjezdové jednotky, posezení členů a přátel 
organizací působících v obci. V neposlední řadě využití zde najdou i děti 
se svými zájmovými kroužky. Nedílnou součástí sálu je i malá posilovna 
a kuchyňka. Ing. Aleš Šrytr, místostarosta obce

Vážení spoluobčané, vážení přá-
telé, dovolte mi, abych poděkoval 
všem, kteří se zúčastnili brigády (26 
osob z řad dospělých a mládeže + 
2 předškolní děti) na úpravě víceú-
čelového sportoviště a jeho okolí. 
Věřím, že jsme ho pro sportovce, 
kteří ho celoročně využívají připra-

vili opravdu dobře. Z důvodu špat-
ného technického stavu antukového 
povrchu bude možnost tento povrch 
využívat až v průběhu měsíce květ-
na. Vedení obce a TJ Sokol Radi-
movice zvažuje změnu povrchu an-
tukového kurtu na speciální umělý 
povrch vhodný pro tenisové kurty. 
Vážným problémem je nedostatek 
finančních prostředků na tuto inves-
tici v řádu 800.000,- Kč. 

Místostarosta 

děkuje 
Jedním z řešení je pozitivní myšlení 
podnikatelů z naší obce a blízkého 
okolí, kteří by se částečně podíleli 
na financování této rekonstrukce, 
protislužbou jim můžeme nabídnout 
reklamní plochu na oplocení víceú-
čelového sportoviště. Nebráníme se 
ani finančním příspěvkům z řad ob-

čanů. TJ SOKOL Radimovice získa-
lo účelovou státní dotaci na rekon-
strukci hřiště, ale pouze na přesně 
vymezené plochy, antukové hřiště 
mezi ně nepatří.

Soutěžní otázka z č. 1/2005 

Na adresu Zpravodaje byla do-
ručena pouze jedna odpověď, ale 
byla správná. Délka tunelu, který 
byl postaven v letech 1856 až 
1858 je 676 m. Správná odpo-
věď byla za b). Výherkyně paní 
Ing. Marta Šolcová vyhrála knihu 
Rozhledny Čech, Morava a Slez-
ska, kterou si může vyzvednout na 
Obecním úřadě v Radimovicích.

Kromě tunelu za zmínku stojí i vý-
znamná technická památka – že-
lezniční viadukt. Jeho osm oblouků 
o rozpětí 9,50 m se klene nad údo-
lím Mohelky ve výšce 32 m. Zají-
mavost této dopravní stavby spočí-
vá v tom, že šest z osmi oblouků je 
ve dvou řadách nad sebou. 

Několik technických paramet-
rů na závěr: délka 120 m, šířka 11,5 m, výška 32 m, poloměr zakřivení 
mostovky 386 m. Viadukt byl postaven v letech 1857 – 1859.

Krátce závěrem
Sebráno železného šrotu:
Sbor dobrovolných hasičů dne 12. dubna provedl sběr železného šrotu 
v obci. Do sběrny bylo odevzdáno 2.960 kg.

Připomínáme si
8. května 60. výročí od konce 2. světové války


